

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) Date: 28-04-2026 09:23:19 AM Subject: Execution of the sale of seized shares	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات والصناعات المتكاملة التاريخ: 28-04-2026 09:23:19 AM الموضوع: تنفيذ بيع اسهم محجوز عليها
urther to the disclosure we made 2026/04/27 بتاريخ, which is a follow-up to the initial disclosure issued on 30/10/2025, we would like to clarify that the case was conclusively adjudicated during the previous year, and a judicial attachment was imposed on the related shares as of that date. The execution was carried out by the court during the first quarter of 2026. All financial impacts were reflected in the 2025 financial statements, and were duly disclosed in accordance with regulations on the Securities Commission's website.	لاحقا للافصاح الذي قمنا به بتاريخ 2026/04/27 وهو افصاح تابع الى الافصاح الاساسي الذي تم في تاريخ 2025/10/30 حيث ان القضية تم الحكم بها بشكل قطعي خلال العام السابق وتم الحجز القضائي على الاسهم ذات العلاقة بتاريخه وكان التنفيذ من قبل المحكمة خلال الربع الاول من العام 2026 وتم عكس جميع الاثار المالية على الميزانية في العام 2025 وتم الافصاح عنها حسب الاصول على موقع هيئة الأوراق المالية .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: امانى ابو زيد	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: امانى ابو زيد